
 

ROMANIA 

JUDETUL DAMBOVITA 

CONSILIUL LOCAL BRANESTI  

 

PROCES VERBAL 

Incheiat in sedinta ordinara din 28.12 .2022 

 

 Sedinta consiliului local incepe la ora  17
00

.  

 Consiliul Local al comunei Branesti a fost convocat prin Dispozitia primarului  nr. 204 din  

19.12. 2021  in sedinta ordinara .  Sedinta s-a desfasurat  cu prezenta fizica la sediul Primariei 

Branesti/Consiliului local 

           Conform invitatiei scrise , anexa la Dispozitia primarului proiectul ordinii de zi cuprinde: 

 

       1 Proiect de hotarare : Rectificarea bugetului local 

 Initiator ; Daniel NEAMTU- primar 

 2. Proiect de hotarare : Aprobarea executiei bugetare pe trim IV al anului 2022 

       Initiator ; Daniel NEAMTU- primar          

       3.Proiect de hotarare: Aprobarea cotizatiei lunare datorata de catre Consiliul Local Branesti    

Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara Apa Dambovita 

     Initiator ; Daniel NEAMTU- primar 

  4.Proiect de hotarare- Mandatarea speciala a reprezentantului unitati administrativ –

teritoriale Branesti in Adunarea Generala a Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara – 

Management Integrant al Deseurilor in judetul Dambovita. 

Initiator ; Daniel NEAMTU- primar 

5. Proiect de hotarare- Actualizarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 

infrastructura rutiera – Modernizare drumuri locale in comuna  Branesti ,judetul Dambovita- 

derulat in asociere de catre Judetul Dambovita ,prin Consiliul Judetean Dambovita si unitatea 

administrativ teritoriala Comuna Branesti ,prin Consiliul Local Branesti. 

Initiator ; Daniel NEAMTU- primar 

6. Proiect de hotarare: Stabilirea unor normative proprii pentru consumul de carburanti 

necesar autovehiculelor din dotarea Primariei Comunei Branesti , judetul Dambovita. 

Initiator ; Daniel NEAMTU- primar 

7. Proiect de hotarare: Decontarea contravalorii cheltuielilor de deplasare  pentru  transportul 

intre localitatea in care functionarii publici si personalul  contractual din cadrul Primariei 

Comunei Branesti isi au domiciliul  si ,locaitatea unde se afla locul e munca al acestora 

,respectiv Comuna Branesti ,judetul Dambovita. 

Initiator ; Daniel NEAMTU- primar 

8. Proiect de hotarare: Aprobarea insusirii documentatiei cadastrale de prima inscriere pentru 

imobilele –terenuri  punctul U.M Laculete ,comuna Branesti,sat Priboiu , judetul Dambovita. 

Initiator ; Daniel NEAMTU- primar 

9 Proiect de hotarare:Aprobarea raportului de evaluare a proprietati imobiliare /tip teren 

intravilan (UM Laculete ) ,intocmit de expertul  ANEVAR  Condescu Constantin Adrian. 

Initiator ; Daniel NEAMTU- primar 

     10 Proiect de hotarare: Trecerea  in domeniul public al comunei Branesti in domeniul privat al 

comunei Branesti ,judetl Dambovita a terenurilor parcelelor categoria de folosinta curti-constructi 

,situate in piboiu ,punctul „U.M laculete “ judetul Dambovita 



Initiator ; Daniel NEAMTU- primar 

   11. Proiect de hotarare: Organizarea retelei unitatilor de invatamant preuniversitar de stat din 

comuna Branesti pentru anul scolar 2023 -2024 (Reluat) 

Initiator ; Daniel NEAMTU- primar 

   12. Proiect de hotarare: Alegerea presedintelui de sedinta pentru sedintele din lunile ianuarie- 

martie 2023.  

Initiator ; Daniel NEAMTU- primar 

   13. Prezentarea Raportului de activitate al Compartimentului achizitii pe anul 2022. 

   Diverse. 

 

             Lucrarile sedintei  sunt  deschise de dl Neamtu Daniel –primar   care anunta ca 

proiectul de hotarare de la punctul 7 privind - Decontarea contravalorii cheltuielilor de 

deplasare  pentru  transportul intre localitatea in care functionarii publici si personalul  

contractual din cadrul Primariei Comunei Branesti isi au domiciliul  si ,locaitatea unde se afla 

locul e munca al acestora ,respectiv Comuna Branesti ,judetul Dambovita ,se scoate de pe 

ordinea de zi . Se motiveaza ca ulterior ,a fost analizat mai bine Raportul de specialitate si  nu  

este relvant. 

 

            Lucrarile sunt preluate si conduse de dl  consilier local Diaconescu Mihail Adrian ales 

presedinte de sedinta ,in unanimitate   in conditiile prevazute de art. 123  din OUG nr. 57/2019 

Codul administrativ. 

           Consultata condica de prezenta  , rezulta ca din totalul de 13 consilieri locali ,  sunt 

prezenti 13 consilieri locali    astfel , fiind intrunit cvormul necesar desfasurarii sedintei .    

     Dl consilier local Diaconescu  Mihail Adrian  supune la vot proiectul ordinii de zi  asa cum 

a fost modificat. 

 Cu 13  voturi « pentru »   , s-a aprobat ordinea de zi .  

           In  continuare a  fost prezentat   procesul verbal  al sedintei de consiliu  din data de 

23.11.2022 

         Nu au fost inregistrate  observatii/completari.  

         Dl consilier local Diaconescu Mihail Adrian   ,supune la vot  procesul  verbal . 

Cu  13 voturi « pentru «  a fost  aprobat   procesul  verbal. 

       Se propune dezbaterea primului proiect de hotarare – Rectificarea bugetului local. 

       Prin vocea d-lui consilier local Dumitrescu Mihai-viceprimarul comunei ,se retine  ca 

rapoartele de avizare ale Comisiei  economico-sociala sunt favorabile pentru toate proiectele de 

hotarare aflate la ordinea de zi. Au fost depuse in termen si rapoartele de avizare din partea 

Comisiei juridice si Comisiei de invatamant.Acestea fiind favorabile .  

Nu sunt inscrieri la cuvant 

        Dl consilier local Diaconescu Mihail Adrian ,supune la vot proiectul de hotarare.  In urma 

votului exprimat s-a constat ca au fost 13 voturi .Astfel,s-a adoptat hotararea consiliului local 

privind : Rectificarea bugetului local . 

 

      Urmatorul punct aflat pe ordinea de zi se refera la- Aprobarea executiei bugetare pe trim. 

IV al anului 2022.Aviz favorabil. 

 

Nu sunt inscrieri la cuvant. 

 Dl consilier local Diaconescu Mihail Adrian   ,supune la vot proiectul de hotarare.  In urma 

votului exprimat s-a constat ca au fost 10 voturi  « pentru » si 3 (trei) voturi « abtinere » Astfel,s-a 



adoptat hotararea consiliului local privind : Aprobarea executiei bugetare pe trim. IV al anului 

2022. 

 

        Punctul 3 aflat la ordinea de zi se refera la - Aprobarea cotizatiei lunare datorata de catre 

Consiliul Local Branesti    Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara Apa Dambovita.  Aviz 

favorabil. 

Nu sunt inscrieri la cuvant. 

 Dl consilier local Diaconescu Mihail Adrian   ,supune la vot proiectul de hotarare.  In urma 

votului exprimat s-a constat ca au fost 13 voturi  « pentru »  .Astfel,s-a adoptat hotararea 

consiliului local privind : Aprobarea cotizatiei lunare datorata de catre Consiliul Local Branesti    

Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara Apa Dambovita.   

  

        Punctul 4- Proiect de hotarare- Mandatarea speciala a reprezentantului unitati 

administrativ teritoriale Branesti in Adunarea Generala a Asociatiei de Dezvoltare 

Intercomunitara – Management Integrant al Deseurilor in judetul Dambovita.Aviz favorabil. 

      Nu sunt inscrieri la cuvant 

     Dl consilier local  , Diaconescu Mihail Adrian   supune la vot proiectul de hotarare.  In urma 

votului exprimat s-a constat ca au fost 13 voturi  « pentru »  .Astfel,s-a adoptat hotararea 

consiliului local privind : Mandatarea speciala a reprezentantului unitati administrativ –teritoriale 

Branesti in Adunarea Generala a Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara – Management 

Integrant al Deseurilor in judetul Dambovita. 

  

        Punctul 5  - Proiect de hotarare- Actualizarea indicatorilor tehnico-economici pentru 

obiectivul de infrastructura rutiera – Modernizare drumuri ocale in comuna  Branesti ,judetul 

Dambovita- derulat in asociere de catre Judetul Dambovita ,prin Consiliul Judetean 

Dambovita si unitatea administrativ teritoriala Comuna Branesti ,prin Consiliul Local 

Branesti. Aviz favorabil. 

      Nu sunt inscrieri la cuvant. 

 Dl consilier local  , Diaconescu Mihail Adrian   supune la vot proiectul de hotarare.  In urma 

votului exprimat s-a constat ca au fost 13 voturi  « pentru »  .Astfel,s-a adoptat hotararea 

consiliului local privind : Actualizarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 

infrastructura rutiera – Modernizare drumuri ocale in comuna  Branesti ,judetul Dambovita- 

derulat in asociere de catre Judetul Dambovita ,prin Consiliul Judetean Dambovita si unitatea 

administrativ teritoriala Comuna Branesti ,prin Consiliul Local Branesti.  

 

     Punctul 6  - Proiect de hotarare -Stabilirea unor normative proprii pentru consumul de 

carburanti necesar autovehiculelor din dotarea Primariei Comunei Branesti , judetul 

Dambovita. Aviz favorabil. 

      Nu sunt inscrieri la cuvant. 

  Dl consilier local  , Diaconescu Mihail Adrian   supune la vot proiectul de hotarare.  In urma 

votului exprimat s-a constat ca au fost 13 voturi  « pentru »  .Astfel,s-a adoptat hotararea 

consiliului local privind : Stabilirea unor normative proprii pentru consumul de carburanti 

necesar autovehiculelor din dotarea Primariei Comunei Branesti , judetul Dambovita. 

 

         Punctul 8  - Proiect de hotarare -Aprobarea insusirii documentatiei cadastrale de prima 

inscriere pentru imobilele –terenuri  punctul U.M Laculete ,comuna Branesti,sat Priboiu , judetul 

Dambovita. Avize favorabile. 

Nu sunt inscrieri la cuvant. 



  Dl consilier local  , Diaconescu Mihail Adrian   supune la vot proiectul de hotarare.  In urma 

votului exprimat s-a constat ca au fost 13 voturi  « pentru »  .Astfel,s-a adoptat hotararea 

consiliului local privind : Aprobarea insusirii documentatiei cadastrale de prima inscriere pentru 

imobilele –terenuri  punctul U.M Laculete ,comuna Branesti,sat Priboiu , judetul Dambovita. 

 

          Punctul 9  - Proiect de hotarare :Aprobarea raportului de evaluare a proprietati imobiliare 

/tip teren intravilan (UM Laculete ) ,intocmit de expertul  ANEVAR  Condescu Constantin 

Adrian. Avize favorabile. 

Nu sunt inscrieri la cuvant. 

  Dl consilier local  , Diaconescu Mihail Adrian   supune la vot proiectul de hotarare.  In urma 

votului exprimat s-a constat ca au fost 13 voturi  « pentru »  .Astfel,s-a adoptat hotararea 

consiliului local privind : :Aprobarea raportului de evaluare a proprietati imobiliare /tip teren 

intravilan (UM Laculete ) ,intocmit de expertul  ANEVAR  Condescu Constantin Adrian. 

 

        Punctul 10  - Proiect de hotarare -Trecerea  in domeniul public al comunei Branesti in 

domeniul privat al comunei Branesti ,judetl Dambovita a terenurilor parcelelor categoria de 

folosinta curti-constructi ,situate in Priboiu ,punctul „U.M laculete “ judetul Dambovita. Avize 

favorabile. 

Nu sunt inscrieri la cuvant. 

  Dl consilier local  , Diaconescu Mihail Adrian   supune la vot proiectul de hotarare.  In urma 

votului exprimat s-a constat ca au fost 13 voturi  « pentru »  .Astfel,s-a adoptat hotararea 

consiliului local privind : Trecerea  in domeniul public al comunei branesti in domeniul privat al 

comunei Branesti ,judetl Dambovita a terenurilor parcelelor categoria de folosinta curti-constructi 

,situate in Priboiu ,punctul „U.M laculete “ judetul Dambovita. 

 

       Punctul 11  - Proiect de hotarare- Organizrea retelei unitatilor de invatamant preuniversitar de 

stat din comuna Branesti pentru anul scolar 2023 -2024 (Reluat).Aviz favorabil. 

Nu sunt inscrieri la cuvant. 

  Dl consilier local  , Diaconescu Mihail Adrian   supune la vot proiectul de hotarare.  In urma 

votului exprimat s-a constat ca au fost 13 voturi  « pentru »  .Astfel,s-a adoptat hotararea 

consiliului local privind : Organizrea retelei unitatilor de invatamant preuniversitar de stat din 

comuna Branesti pentru anul scolar 2023 -2024 . 

 

      Punctul 12  - Proiect de hotarare- Alegerea presedintelui de sedinta pentru sedintele din lunile 

ianuarie- martie 2023. Aviz favorabil. 

Dl consilier local Dumitrescu Mhai propune ca presedinte de sedinta pentru lunile ianuarie –

martie 2023 sa fie d-na consilier local Luca  Mihaela Ana. 

  Dl consilier local  , Diaconescu Mihail Adrian   supune la vot proiectul de hotarare.  In urma 

votului exprimat s-a constat ca au fost 12 voturi  « pentru »  si 1 vot « impotriva” .Astfel,s-a 

adoptat hotararea consiliului local privind : Alegerea presedintelui de sedinta pentru sedintele din 

lunile ianuarie- martie 2023.  

La punctul 13. Prezentarea Raportului de activitate al Compartimentului achizitii pe anul 2022, nu 

au fost intrebari  suplimentare  fata de ceea ce s-a prezentat. 

 

 

Diverse: 

S-  au   inscris la cuvant domnii  consilieri locali  Luca Ana Mihaela ,Coman Sorin si dl 

primar Neamtu Daniel. 



    Doamna consilier local Luca Ana Mihaela informeaza consiliul local  si felicita totodata 

echipa formata din dl bibliotecar  Costi,dl inspector Camin Cultural Alex ,d-ra Pricop Diana 

care alaturi de dumneaei  unde s-a implicat direct , pe parte  de cultura,  cu ajutorul 

sponsorilor si al primariei  sau facut  multe lucruri si activitati frumoase in anul care tocmai se 

incheie. 

 Ar dori sa  mentioneze  : scoala de vara, ansamblul de dansuri populare,implicarea seniorilor 

in activitatile culturale  si pregatirea pentru colind si nu numai. 

Pentru anul 2023  isi propune  si solicita mai mult sprijin pentru clubul seniorilor infintat in 

luna mai a.c. A fost putina activitate dar se incearca   sa  fie scosi  din starea de singuratate in 

care cei mai multi se afla. 

Doreste sa multumeasca in mod special sponsorilor  si celor de la scoala de vara  prin 

intermediul carora sau oferit cadouri tuturor copiilor din comuna  nu numai la cei care 

frecventeaza  cursurile scoli ca in anii precedenti. 

Tot in anul 2022 s-au facut doua campanii de sterilizare. Precizeaza ca a gasit intelegere si 

sprijin din partea primariei pentru desfasurarea acestei actiuni. 

Informeaza consiliul despre toate aceste activitati  cu dorinta si in speranta ca si ceilalti d-ni 

colegi consilieri locali se vor implica ,fizic mai mult in  problemele comunitatii pentru gasirea 

solutiilor de rezolvare a problemelor. 

Nu este corect sa se astepte rezolvari  numai din partea primariei. 

Mai sunt doi ani si este bine ca la plecarea din acest mandat sa fie multumit fiecare  si sa aiba 

satisfactia ca s-a facut ceva pentru cei care i-au ales.  

 

       Dl consilier local Coman Sorin  ridica doua probleme /intrebari : 1) intreaba  cand se vor 

definitiva  documentele pentru intrarea in legalitate  a acestor terenuri trecute din public-in 

privat si care este modalitatea de acordare , ce se doreste concesiune..... 

2) cand se va elibera  zona din punctul “Ursu Mare”? 

 

       Dl Neamtu Daniel  -primar  raspunde : 1)  se doreste cat mai repede intrarea in 

legalitate,va fi concesiune. 

Dl consilier Local Ionescu Danut (fost viceprimar ) intrvine si precizeza ca va fi greu. Dea 

lungul timpului au fost nenumarate incarcari pana s-a ajuns la bani si acolo sau oprit. 

       In replica dl Neamtu Daniel –primar ilintreaba ,retoric ce au facut incontinuare ?!! 

Trebuie dusa la capat pentru ca, nu s-a facut nimic.Nu intelege de ce deranjeaza cand se face 

ceva. Si vechiul legislativ a promis cetatenilor multe lucruri care nu sau facut. De pierdut a 

avut numai comuna Branesti taxe,impozite,multi bani.Acolo fiecare a facut ce a vrut,au 

foisoare..... 

Sunt cateva solicitari pentru loturile cu suprafata mai mare unde crede ca se poate face ceva 

,dupa cum si pentru terenul  unde s-a reziliat contractul de concesiune sunt multi doritori. 

Crede ca va fi bine. 

2)  La Ursul Mare a fost contactat dl Rusu .I s-au stricat motostivuitoarele ,a promis ca pana la 

15 ianuarie va rezolva. Trebuie sa  acordam intelegere. 

 In continuare dl primar precizeaza ca a lasat la fiecar cate un material cu munca  depusa de 

catre toti. Si consiliul si colegii din primarie,mai mult sau mai putin. Daca sunt multe sau 

putine asta stie Dumnezeu.Atat s-a putut.   

S-a vazut ca d-nii  exviceprimar si exprimar au fost dezamagiti. 

 Multumeste tuturor pentru implicare.reaminteste d-lor consilier sa ia in calcul ca in luna  

ianuarie trebuie prezentat raportul de activitate care prin colegii din primarie va trebui sa le 

primeasca de la fiecare. 



Spera ca va veni un an mai bun. Va fi un  an de provocari. Spera ca incepand cu luna ianuarie 

sa se inceapa si la semnarea contractelor ,proiectelor,exp. cel cu iluminatul.Daca se declara 

castigator si cel cu canalizarea ,implicit si drumul national,drumul judetean. Va fi bine. 

Informeaza consiliul ca din discutia cu d-na contabil ,pe langa  toate cele descrise se merge cu 

un excedent de 40 miliarde,ceea ce inseamna  o gospodarire asa cum trebuie.  

S-a riscat . Riscam in asteptarea canalizari ca dupa sa fie bine.  

Asa cum bine se stie prin Anexa 7 cei de la USR au dat comunei  Branesti 16 miliarde pentru 

asfaltare strazi :Halta Scarlenta, Drumul Vechi. 

Nu este de dorit sa se inceapa  asfaltarea doar din motive electorale,sa vada lumea ca se face 

ceva,dupa care se baga buldozerul.... 

Spera intr-un an mai bun,multumeste tuturor ptr.implicare. 

 

               Dl consilier local Dumitrescu Mihai –vceprimar aduce in atentia consiliului 

problema cainilor fara stapan. Trebui sa se intre in legalitate si cu aceasta problema.Solicita 

ajutorul consiliului pentru solutii.Rezolvarea ar fi  infiintarea unui serviciu pentru acesti caini 

dar, acest serviciu din cate cunoaste implica foarte multe costuri si crede ca primaria  nu poate 

sustine aceasta activitate. 

Stie ca  a existat in trecut pana prin anul 2020 un Contract de prestari sevicii cu o firma. 

Apreciaza ca tot aceasta ar fi solutia.Au fost pareri pro si contra  acestei solutii. 

          D-na consilier local Luca  Ana Mihaela intervine si readuce in atentia consiliului 

necesitatea implicarii fiecarui consilier cand sunt campanii de sterilizare.O alta solutie ar fi  

instalarea de camere la inrari,in zonele unde se  aduc ,se arunca cainii tot la fel cum se arunca 

si gunoaiele. 

Discutiile au mai continuat. 

  

 

                    Dl  preşedinte de şedinţă constată că ordinea de zi a fost parcursă, mulţumeşte pentru 

participare  şi declară închise lucrările şedinţei ordinare din data de 28.12.2022 a Consiliului 

Local al Comunei Branesti. 

Conţinutul procesului-verbal, se completează cu  proiectele de hotărâre prezentate în cadrul 

şedinţei, precum şi documentele anexe si  pontajul  privind participarea la şedinţă a consilierilor  

si inregistrarea audio-video. 

     Drept care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

                       Presedinte de sedinta,                                Secretar  general al comunei Branesti, 

                          -consilier local-                                               jr. Florentina Oprea 

                   Diaconescu Mihail Adrian    

 

 

 

 

 

 

 

 


